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REFERAT FRA STYREMØTE NR. 8/2011 

I KONGSBERG TRAVSELSKAP 
 
 
Dato:  10. november 2011 kl. 19.00. 
Sted:  Kongsberg travbane  
 
 
Til stede:  Helge Grimnes, Vegar Wetterstad, Inger Lybekk, Paul Anders Lia, Renate 

Stepien, Linda Hagavold 
 
Forfall: Ove Bjerkeset, Randi Hotvedt 
 
Kopi:  Buskerud Travforbund 
 
 
 
Sak 78/2011: Referat fra forrige møte 
Det var ingen kommentarer til dette. 
 
Sak 79/2011: Møte med Kongsberg og Omegn Rideklubb 
Vegar refererte fra felles styremøte med rideklubben. Hestens Dag ble evaluert. Sammen med 
rideklubben kommer vi til å forsøke å arrangere denne hvert år, mot tidligere annethvert år.  
 
Sak 80/2011: Medlemskveld Hostvedt 
Det er arrangert medlemskveld på Hostvedt skole. Arrangementet var hyggelig, men 
deltagelsen var noe laber. 
 
Sak 81/2011: Folkehesten 
Vi solgte 25 skrapelodd til Folkehesten, noe vi er brukbart fornøyd med. En del av lagets 
medlemmer har kjøpt andeler direkte på nettet. 
 
Sak 82/2011: Regnskap Hestens Dag 
Totalt ser det ut til at vi går med et ørlite overskudd på dette arrangementet. 
 
Sak 83/2011: Regnskap hittil i år 
Så langt er det overskudd, men vi venter på noen regninger. Når disse er betalt vil trolig 
regnskapet gå omtrent i 0. 
 
Sak 84/2011: Grasrotandelen 
Vi har fått inn ca. 8.000 kroner på denne i årets to første kvartaler. Vi forsøker å verve flere til 
denne neste år.   
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Sak 85/2011: Foredrag i hovpleie 
Arbeidsoppgaver i forbindelse med dette ble fordelt.  
 
Sak 86/2011: Kongsbergdagen ved Drammen Travbane  
Denne ble arrangert 17. oktober, og vi skaffet sponsorer til alle løpene. Fornøyde sponsorer 
gjorde at kvelden som vanlig ble veldig vellykket. To av sponsorene ble trukket ut som vinner 
av en andel av Folkehesten Drammen.  
 
Sak 87/2011: Medlemskveld Drammen Travbane  
Vi arrangerer den årlige medlemskvelden på Messanin på Drammen Travbane under 
løpsdagen mandag 9. januar 2012. Info om denne legges ut på vår nettside. 
 
Sak 88/2011: Kontrakt med Statskog 
Kontrakten med Statskog angående leie av baneområdet går ut 1. mars 2012. Helge og Ernst-
Petter tar kontakt med advokat Bjørn Trandum angående forberedelse til denne.  
 
Sak 89/2011: Lagskonferanse 
Vi hadde tre representanter på høstens lagskonferanse, som Buskerud og Akershus arrangerte 
sammen. Vegar refererte fra denne.  
 
Sak 90/2011: Generalforsamling 2012 
Denne blir fredag 27. januar klokken 19.00 i Felleskjøpets kantine. Innkalling er sendt ut, og 
valgkomiteen har fått de nødvendige dokumenter.  
 
Sak 91/2011: Markenstravet 2012 
I forbindelse med Markenstravet 2012 søkte vi om å få kjøre løpet om Buskerudpokalen. Vi 
ble ikke tildelt denne, noe vi ikke er fornøyd med etter innsats å dømme. Dette vil komme opp 
som egen sak på generalforsamlingen i Buskerud Travforbund 2012. 
 
Sak 92/2011: Forespørsel angående rettstrekke 
Forespørsel fra Ellen Tråen på vegne av flere hesteeiere i Nore og Uvdal om at de ønsker 
hjelp til å søke om midler til å lage rettstrekke. Ove tar seg av dette etter styrets godkjenning. 
 
Sak 93/2011: Salgsbod på Kongsberg Jazzfestival 2012 
I samarbeid med rideklubben vil vi undersøke muligheten til å ha en salgsbod under 
Jazzfestivalen neste år. Anja i rideklubben tar seg av detaljene.  
 
Sak 94/2011: Andelstipping V65 
Vi forsøker igjen med andelstipping til V65 på Bjerke. Det blir i første omgang 5 omganger à 
100 kroner pr. andel. Vegar står for oppsettet. Travselskapet får 10% av eventuell premie. 
Ytterligere detaljer kommer på vår nettside. 
 
Sak 95/2011: Eventuelt 
Helge har kjøpt inn brøytestikker til travbanen. 
 
 
Møtet avsluttet kl. 21.25. 
 
Vegar Wetterstad 
16. desember 2011 


